

Canadian  
Law and Society  
Association



Association  
Canadienne  
Droit et Société

*le français suit*

### Call for CLSA Board of Directors

The Nominations Committee for the Canadian Law and Society Association is seeking nominations for dedicated members who are interested in serving on the Board of Directors. CLSA's Board of Directors consists of up to 22 directors including a President, Past-President, Vice-President (Conferences), Vice-President (Membership), Treasurer, and Secretary.

The Nominations Committee is seeking up to eight new directors to serve three-year terms on the Board. We are also seeking new or existing directors who are interested in serving as Secretary, Vice President (Memberships), or Vice President (Conferences) for two-year terms.

Elections will be held at the CLSA Annual General Meeting on **Thursday, 12 June 2025 from 12pm-1:30pm CST** at the University of Saskatchewan College of Law. All CLSA members are entitled to vote.

Directors must be willing to do the following:

- 1) Attend quarterly meetings of the board (typically via videoconference)
- 2) Participate in the annual spring conference and mid-year winter symposium
- 3) Serve on at least one committee (e.g., Book Prize or Best Article Prize)
- 4) Contribute generally to the mission of the CLSA

Interested candidates must submit a short biography and a short statement that responds to the following three questions:

- 1) What relevant experience do you have?
- 2) Why are you interested in serving on the Board of Directors?
- 3) What contribution are you prepared to make to the association?
- 4) Are you interested in serving as Vice-President (Membership), Secretary, etc.

Please send applications to [nobyrne@unb.ca](mailto:nobyrne@unb.ca) with a subject line that includes your name and "CLSA Board Nomination". The deadline to submit nominations is 15 May 2025.

The CLSA Nomination Committee

Co-Chairs: Nicole O'Byrne (President) and Philip Boyle (Treasurer)

Members: Joao Velloso, Debbie De Girolamo, and Miriam Zucker

Canadian  
Law and Society  
Association



Association  
Canadienne  
Droit et Société

## Appel de candidatures pour le Conseil d'administration de l'ACDS

Le Comité des nominations de l'Association Canadienne de droit et de société (ACDS) sollicite des candidatures de membres dévoués intéressés à siéger au Conseil d'administration. Le Conseil d'administration de l'ACDS est composé de jusqu'à 22 administrateurs, y compris un Président, un Ancien Président, un Vice-Président (Conférences), un Vice-Président (Adhésion), un Trésorier et un Secrétaire.

Le Comité des nominations cherche jusqu'à huit nouveaux administrateurs pour servir des mandats de trois ans au sein du Conseil. Nous cherchons également de nouveaux administrateurs ou des administrateurs existants intéressés à occuper les fonctions de Secrétaire, Vice-Président (Adhésion) ou Vice-Président (Conférences) pour des mandats de deux ans.

Les élections auront lieu lors de l'Assemblée générale annuelle de la CLSA le **jeudi 12 juin 2025, de 12 h à 13 h 30 CST** à la Faculté de droit de l'Université de la Saskatchewan. Tous les membres de la ACDS ont droit de vote.

Les administrateurs doivent être disposés à:

- 1) Assister aux réunions trimestrielles du Conseil (généralement par vidéoconférence).
- 2) Participer à la conférence annuelle du printemps et au symposium de mi-année en hiver.
- 3) Siéger dans au moins un comité (par exemple, le Prix du livre ou le Prix du Meilleur article).
- 4) Contribuer généralement à la mission de l'ACDS.

Les candidats intéressés doivent soumettre une brève biographie et une courte déclaration répondant aux trois questions suivantes:

- 1) Quelle expérience pertinente avez-vous?
- 2) Pourquoi êtes-vous intéressé à siéger au Conseil d'administration?
- 3) Quelle contribution êtes-vous prêt à apporter à l'association?
- 4) Seriez-vous intéressé à occuper le poste de Vice-Président (Adhésion), Secrétaire, etc.?

Veillez envoyer vos candidatures à [nobyrne@unb.ca](mailto:nobyrne@unb.ca) avec un objet qui inclut votre nom et "Candidature au Conseil d'administration de l'ACDS". La date limite pour soumettre les candidatures est le 15 mai 2025.

Les co-présidents du Comité des nominations de l'ACDS:  
Nicole O'Bryne (Présidente) et Philip Boyle (Trésorier)  
Membres: Joao Velloso, Debbie De Girolamo et Miriam Zucker